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ZAPISNIK 

z 14. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 1.3.2022, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

- Matic Vidic, član Sveta KS, 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Andrej Štefanič, Policijska postaja Novo mesto, 

- Željko Hvalec, Policijska postaja Novo mesto. 

 

Opravičeno odsotni: 

-  Dušan Brudar, član Sveta KS, 

-  Niko Potočar, član Sveta KS. 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1.       Ugotovitev sklepčnosti  
2.       Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 
3.       Romska problematika 
4.       Pregled stanja na projektih 
5.       Organizacija družabnih dogodkov v letu 2022 
6.       Soglasje k postavitvi spomenika žrtvam vojne in revolucionarnega nasilja na  
          pokopališču Dolenje Kamence. 
7.       Razno 
 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih šest članov Sveta 

KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 
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Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

K 2. Točki 

 

Potrditev zapisnika 13. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 13. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Romska problematika 

 

Svetniki KS Bučna vas so pozdravili večjo prisotno policistov v romskem naselju in 

okolici. Večja prisotnost policistov je imela za posledico povečano varnost krajanov KS 

Bučna vas. 

Andrej Štefanič in Željko Hvalec s policijske postaje Novo mesto sta predstavila 

trenutno stanje s področja romske problematike. Poudarila sta, da so povečano 

prisotnost v preteklem obdobju zagotavljali z vsemi oblikami nadzora (konjenico, 

oklepnimi vozili, vodniki psov, helikopterjem,..). V novoletnem času je tudi direktor PU 

NM obiskal romsko naselje. PU NM je ustanovila novo razširjeno skupino, ki opravlja 

posebne naloge s področja romske problematike (starše pozivajo naj otroke pošiljajo 

v šolo, CSD obveščajo o romih, ki porabljajo denar na nepravilen način,…). Željo 

Hvalec je omenil  dobro prakso iz občine Trebnje, ki je zaposlila pravnika oz. odvetnika, 

ki zastopa oškodovance na sodišču (oškodovanim občanom se ni potrebno 

izpostavljati na sodišču za kazniva dejanja, ki so jih povzročili romi). 

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z delom policije s področja romske problematike.  
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 4. Točki 

Pregled stanja na projektih 

 

Tomaž Zoran je poročal, da se projekti KS Bučna vas odvijajo po planu.  

 

Trenutno stanje na projektih je sledeče: 

 

 

a) Asfaltiranje  

• Tomaž Zoran je s predstavniki Mestne občine Novo mesto pregledal 

odsek za asfaltiranje Dalnji vrh – Gorenje Kamence (Avbar, Brodnik, 

Godler, Filip). Predstavniki občine so v primeru realizacije naklonjeni 

zgornji trasi (od Dalnjega vrha proti Gor. Kamencam).  

 

 

b) Komunalna infrastruktura   

• za izgradnja novega primarnega vodovnega omrežja na Dalnjem vrhu se 

pripravlja projektna dokumentacija. Izvedba projekta bo potekala v letu 

2022 in 2023 

• v letošnjem letu bo komunala podjetje Novo mesto izvedlo ureditev 

izbranih ekoloških otokov  

• kanalizacija v Potočni vasi (manjšega zaselka, ki le te še nima) se ne bo 

izvedla v režiji Mestne občne Novo mesto 

 

 

c) Športno igrišče 

• na razpis za zasip obeh vrtač na Dol. Kamencah se je javil en izvajalec, 

ki za opravljeno delo želi cca. 20000€ 

• v mesecu aprila bo izvedena sprememba OPPN za izgradnjo športnega 

igrišča 

 

d) Cestna ureditev 

• predlog za zmanjšanje omejitve (iz 70km/h na 50km/h) na državni cesti 

v smeri romskega naselja je bil zavrnjen 

• za potrebe izgradnje pločnika (Dol. Kamence – Potočna vas) je občinski 

svet sprejel razlastitev parcele na najožjem odseku trase (z lastnikom 

Kralj ni bilo mogoče uskladiti dogovora o prodaji)  
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Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

K 4. Točki 

Organizacija družabnih dogodkov v letu 2022 

 

KS Bučna vas bo organizirala čistilno akcijo, ki bo potekala v soboto, 2.4.2022. V primeru 

slabega vremena se bo akcija prestavila na drug možen termin.  

V letošnjem letu bo ponovno potekal dan krajanov (župniški dan). KS Bučna vas bo omenjen 

projekt podprla in delno sofinancirala. 

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z organizacija družabnih dogodkov v letu 2022 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 5. Točki 

Soglasje k postavitvi spomenika žrtvam vojne in revolucionarnega nasilja na  

          pokopališču Dolenje Kamence 

   
KS Bučna vas je dobil zahtevek za soglasje k postavitvi spomenika žrtvam vojne in 
revolucionarnega nasilja na pokopališču Dolenje Kamence. 
 

Svet KS Bučna podaja soglasje k postavitvi spomenika žrtvam vojne in 
revolucionarnega nasilja na pokopališču Dolenje Kamence. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 7. Točki 

Razno 

 

Anton Papež je podal predlog za spremembo prometne spremenitev prednostne smeri 

v trikotnem križišču na Dol. Kamencah. Predlagal je, da postane prednostna cesta iz 

smeri Gor. Kamenc proti Nove mestu.   

Trikotnemu križišču na Dolenjih Kamencah se naj spremeni prednostna smer iz 

smeri Gor. Kamence proti Novemu mestu. 

Sklep je bil s štirimi glasovi PROTI in dvema ZA zavrnjen. 

 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


